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W imieniu mieszkanc6w osiedla Zazarrcze oraz Dzieci i Rodzic6w Szkoly podstawowej
nr 22 na ulicy Promiennej prosze o naprawq nawierzchni wjazdu na boisko szkoty od snony ulicy
Pogodnej.

W tej chwili nawierzchnia betonowa tego wjazdu jest bardzo nier6wna, pelna dziur. Dorodli
i dzieci maj4 problem z bezpiecznym wej6ciem na teren boiska, a przechodzqcy ulicq mieszkaricy
osiedla, szczeg6lnie rodzice z w6zkami dzieciqcymi i osoby niepelnospt".n. na w6zkach
inwalidzkich, nie sq w stanie przejsd przezten wjazd; czesto wcirodzq na jezdniq.
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